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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

3/31.01.2023 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 31.01.2023 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul organizării ședinței 

ordinare din luna ianuarie. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 12 consilieri din 13 funcții ocupate, dl Adi Antonel Oancea fiind 

absent. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos, dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al UAT Bughea de Jos, dna contabil Alina Georgiana Cândea și toți 

salariații primăriei Bughea de Jos. 

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 27/20.01.2023 

     Președinte de ședință este aleas, conform Regulamentului Consiliului Local, dl Ion Vlădescu care ia loc 

la presidiu și prezintă ordinea de zi. 

 Se supune la vot ordinea de zi fiind aprobată cu unanimitate de voturi pentru (12). 

1. Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor anterioare  

2. PHCL nr. 03/12.01.2023 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale aparatului de 

specialitate al  primarului comunei Bughea de Jos 

       Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3.  PHCL nr. 04/12.01.2023 privind salarizarea funcționarilor publici și personalului contractual din 

cadrul aparatului de specialitate al Primarului comunei Bughea de Jos, județul Argeș, începând cu 

1 ianuarie 2023                                                             Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4. PHCL nr. 06/13.01.2023 privind desemnarea a doi consilieri locali în comisia ce se constituie 

pentru  Evaluarea performanțelor individuale ale Secretarului general al Comunei Bughea de Jos   

    Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

5. PHCL nr. 07/13.01.2023 privind aprobarea numărului de asistenţi personali pentru anul 2023 

     Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

6. PHCL nr. 66/13.12.2022 privind aprobarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ de stat și 

particular din raza teritorială a comunei Bughea de Jos pentru anul şcolar 2023 – 2024 

     Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

7. PHCL nr. 08/19.12.2022 privind aprobarea bugetului local al comunei Bughea de Jos, județul 

Argeș pentru anul 2023.                                                Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

           8.   Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor anterioare; 

Nemaifiind discuții se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi (12).  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 03/12.01.2023 privind aprobarea organigramei și 

statului de funcții ale aparatului de specialitate al  primarului comunei Bughea de Jos –  Inițiator:  Ion Dorel 

Tănăsescu – primar; 

Înainte de a începe dezbaterile acestui punct dna consilier Trandafir Carmen Cristiana și dl consilier 

Mihai Enache anunță că nu vor participa la votul acestui proiect deoarece se află într-o posibilă stare de 

conflict de interese. 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl consilier Mihai Enache intervine solicitând să se renunțe la postul vacant din organigranmă. 

Dl consilier  Ion Poștoacă subliniază faptul că suntem oarecum obligați să avem acest post pe mediu 

Dl primar răspunde că la fiecare control al Gărzii de Mediu suntem întrebați care este persoana 

responsabilă cu Mediu. Dl primar mai adaugă faptul că nr posturilor sunt stabilite de Instituția Prefectului, 

noi doar le repartizăm pe compartimente. 
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Este ridicată problema șoferului de microbuz, subliniindu-se faptul ca dl Nicolae Păunescu va ieși la 

pensie.  

Dl viceprimar punctează faptl că dacă dl Valeriu Bănică va trece pe postul de șofer microbuz, așa cum 

se aude, va avea un salariu mai mic, conform grilei de salarizare, fiind încadrat pe un alt post. 

Dl primar punctează faptul că dl Bănică dacă va alege să treacă pe postul de șofer de microbuz își va 

menține salariul. 

Dl consilier Sandu Georgian intervine întrebând cine va ocupa postul de buldoexcavatorist dacă dl 

Bănică va trece șofer de microbuz. 

Dl primar răspunde că îi va lua locul dl Cernescu sau se va scoate postul la concurs 

Dl consilier Sandu Georgian continuă subliniind faptul că nu este deloc corect să scoți un om care 

știe ce are de făcut și să pui un altul care nu știe. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 10 voturi pentru (dna consilier 

Carmen Trandafir și dl consilier Mihai Enache nu participă la vot) este adoptată HCL nr.4/31.01.2023. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi: PHCL nr. 04/12.01.2023 privind salarizarea funcționarilor 

publici și personalului contractual din cadrul aparatului de specialitate al Primarului comunei Bughea de 

Jos, județul Argeș, începând cu 1 ianuarie 2023 –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Înainte de a începe dezbaterile acestui punct dna consilier Trandafir Carmen Cristiana și dl consilier 

Mihai Enache anunță că nu vor participa la votul acestui proiect deoarece se află într-o posibilă stare de 

conflict de interese. 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. Dl primar subliniază faptul că 

sunt situații în care salariul personalului contractual s-a mărit cu mai mult de 10%, subliniind că este posibil 

să fie probleme atunci când va veni Curtea de Conturi 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că nu vede nimic ilegal și nu crede că vor fi probleme 

cu Curtea de Conturi vizavi de mărerirea salariilor oamenilor. 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine spunând că dacă se făceau măriri salariale și în 2020 și în 2021, 

nu se mai ajungea în această situație. Dl Ion Vlădescu subliniază faptul că acești oameni nu au nici 2000 lei 

salariul net, propunând ca pt dl Ion Stoian-Țintoc, dl Mihai Amzică și dna Nițiș Cristina să se facă salariul 

brut 3350 lei, astfel încât oamenii să aibă un net de 2009 lei...iar d-lui Stoica Răducu, fiind referent să i se 

ducă brutul la 3500, deorece trebuie să existe o diferență între muncitor și referent. 

Dl viceprimar intervine spunând că dacă se va recurge la această majorare impactul bugetar este 

infim. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă intervine solicitând să se sublinieze foarte clar faptul că acestea sunt 

salarii brute, nu salariul net. 

Dl consilier Bogdan Coman intervine spunând că oamenii din spate (muncitorii) muncest și au 

salariul minim pe economie, fapt pentru care o această creștere salarială este bine meritată. 

Dl primar intervine spunând că oamenii au trecut de salariul minimi pe economie iar creșteri salariale 

au fost făcute atunci când a permis legea. 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine spunând că a mai pune încă 50 lei la trei oameni și 100 la un al 

patrulea nu modifică bugetul local. 

Nemai fiind discuții se supune la vot proiectul cu amendamentul d-lui consilier Ion Vlădescu și cu 10 

voturi pentru (dna consilier Carmen Trandafir și dl consilier Mihai Enache nu participă la vot) este adoptată 

HCL nr.5/31.01.2023. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi: PHCL nr. 06/13.01.2023 privind desemnarea a doi consilieri 

locali în comisia ce se constituie pentru  Evaluarea performanțelor individuale ale Secretarului general al 

Comunei Bughea de Jos   –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl consilier Bogdan Coman propune să rămână aceași comisie ca în anii anteriori, dl Ion Vlădescu și 

dna Maria Toader. 

Dl consilier Mihai Enache intervine propunând să facă parte din comisie un jurist, dar nu propune 

nicio persoană.  

Nemai fiind discuții se supune la vot proiectul cu propunerea d-lui consilier Bogdan Coman și cu 11 

voturi pentru și unul împotrivă (dl consilier Mihai Enache) este adoptată HCL nr.6/31.01.2023. 
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Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi: PHCL nr. 07/13.01.2023 privind aprobarea numărului de 

asistenţi personali pentru anul 2023   –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia, subliniind faptul că în prezent 

avem 14 asistenți personali, dar propunerea pentru acest an este de 15 posturi. În plus dl primar subliniază 

faptul că nr de asistenți personali poate varia. 

Nemai fiind discuții se supune la vot proiectul și cu 11 voturi pentru și o abținere (dl consilier Mihai 

Enache) este adoptată HCL nr.7/31.01.2023. 

Se trece la punctul 6 de pe ordine de zi: PHCL nr. 66/13.12.2022 privind aprobarea reţelei şcolare a 

unităţilor de învăţământ de stat și particular din raza teritorială a comunei Bughea de Jos pentru anul şcolar 

2023 – 2024   –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Înainte de a începe dezbaterile acestui punct dna consilier Maria Toader anunță că nu va participa la 

votul acestui proiect deoarece se află într-o posibilă stare de incompatibilitate sau conflict de interese. 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 
La solicitarea Consiliului Local dna Maria Toader aduce câteva lămuriri pe marginea proiectului. 

Nemai fiind discuții se supune la vot proiectul cu amendamentul d-lui consilier Ion Vlădescu și cu 10 

voturi pentru (dna consilier Maria Toader nu participă la vot) este adoptată HCL nr.8/31.01.2023. 

Se trece la punctul 7 de pe ordine de zi: PHCL nr. nr. 08/19.12.2022 privind aprobarea bugetului local 

al comunei Bughea de Jos, județul Argeș pentru anul 2023 – Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Înainte de a începe dezbaterile acestui punct dna consilier Maria Toader, dna consilier Trandafir 

Carmen Cristiana și dl consilier Mihai Enache anunță că nu vor participa la votul acestui proiect deoarece se 

află într-o posibilă stare de incompatibilitate și conflict de interese. 

Proiectul este prezentat de dl primar Ion Dorel Tănăsescu în calitate de inițiator. Acesta prezintă faptul 

că urmează sa mai primim nisște bani de la Consiliul Județean pentru Școala din Valea Măcelarului.  

În acest caz dl primar propune ca 50 mii care au fost alocați pentru  școală să-i ducem pentru drumuri. 

Dl viceprimar intervine spunând că nu se mai înțlege nimic...luăm bani, punem bani... 

Dl consilier Bogdan Coman intervine solicitând lămuriri de la dna contabil Alina Cîndea. 

Dna contabil aduce lămuririle solicitate pe marginea proiectului 

Dl consilier Mihai Enache întreabă din ce bani se plătește casierul 

Dl primar răspunde că și casierul și restul angajaților sunt plătiți din bugetul local. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă cât este venitul propriu în buget. 

Dl primar răspunde că încă nu s-a făcut un calcul dar va informa asupra acestei sume. 

Dl consilier Bogdan Coman subliniază că a cerut să-i fie prezentat un raport cu sumele de la finalul 

anului 2022. 

Dl primar răspunde că se va face și acest raport. 

Dl consilier Bogdan Coman solicită să se înceapă discuțiile pe fiecare capitol în parte. 

Dl primar trece la prezentarea bugetului pe fiecare capitol în parte 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine subliniind faptul că avem 21 de salariați și 14 asistenți personali. 

Cine facee SSM-ul și medicina muncii. 

Dl primar răspunde că urmează să fie făcute și aceste contracte. 

Dl consilier Ion Vlădescu și dl Ionuț Poștoacă solicită ca în buget să fie prinși separat banii pentru 

SSM și Medicina muncii. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă este făcută situația hidranților funcționali din comună 

Răspunsul este dat de dna Mihaela Tănăsescu, șeful SVSU Bughea de Jos care subliniază faptul că 

situația este făcută și prezentată celor de la ISU. 

Dl consilier Mihai Enache întreabă ce pot face bisericile din comună cu suma de 10 000 lei cât le este 

alocat, subliniind că este o sumă foarte mică. 

Dl consilier Bogdan Coman solicită ca atunci când se va începe construcția capelei să ne implicăm și 

noi în construcția ei                                  

Dl consilier Ion Vlădescu solicită să fie prinși bani pentru a doua conductă de aducțiune de la cele 

două pompe  de la stația de pompare. 

Dl primar răspunde că este ușor să prevedem bani pentru o țeavă care nu ajunge. 

Dl consilier Bogdan Coman intervine spunând că dacă dl primar nu vrea să facă investiția nu o va 

face 
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Dl primar răspunde că aceasta nu este o investiție sustenabilă 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că reprezentanții Consiliului Local consideră această 

investiție ca fiind sustenabilă.   

Dl consilier Ion Vlădescu subliniază faptul că cea mai bună investiție este alimentarea cu apă a 

comunei. 

Dl primar răspunde că va lua 30 000 de la fondul de rezervă și îi va aloca pentru această investiție 

Dl viceprimar intervine spunând că această investiție se poate face și prin forțe proprii. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă solicită să fie completate ți lămpile de iluminat stradal, acolo unde este 

cazul 

Dl primar solicită să fie făcută o listă în acest sens             

Dl consilier Ionuț Poștoacă mai adaugă fapul că anul trecut a solicitat să fie reabilitat podul de la 

Boboc Viorel. 

Dl primar răspunde că va fi rezolvată și această problemă. 

Se pune întrebarea care sunt drumurile ce vor fi modernizate prin Anghel Saligny. 

Dl primar răspunde că acestea sunt:  

➢ Plăișor 

➢ Ghe. Dinică 

➢ Ciovcanu 

➢ Valea Calului 

➢ Piscu Calului 

➢ Valea lui Crasan 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă dacă vor ajunge banii pentru proiectare 

Dl primar răspunde că încă nu știe nimic deoarece nu are nicio sumă în acest sens 

Dl consilier Bogdan Coman continuă spunând că dacă nu vor ajunge banii nu se poate face proiectare 

pentru două sau trei strazi? 

Dl primar răspunde că acest lucru nu este posibil, trebuie tot. 

Dl consilier Ion Vlădescu adaugă faptul că pe site-ul Consiliului Județean Argeș sunt postate toate 

investițiile care vor fi finanțate – 171 de proiecte, inclusiv asfaltarea drumului județean Bughea – Malu – 

Godeni.  

Dl consiler Ion Vlădescu subliniază faptul că pentru a prinde ceva din toate aceste proiecte trebuie să 

ne mișcăm repede 

Dl consilier Bogdan Coman solicită ca la drumuri și poduri în viitor să fie făcute șanțuri. Dl consilier 

solicită să fie prinși niște bani în acest sens iar lucrările să fie efectuate cu forțe proprii. 

Dl primar răspunde că va prinde banii pentru acestea la capitolul Bunuri și servicii – 20 000 lei. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă întreeabă dacă se va putea începe ceva și la modernizarea celorlalte 

drumuri  

Dl primar răspunde că nu se va mai putea începe nimic. Sunt deja două proiecte în sertar cărora le 

putem da drumu în orice moment 

Dl consilier Ionuț Poștoacă subliniază că va urma ADR Sud Muntenia prin care se va finanța cam tot. 

Dl primar răspunde că sunt deja 9 proiecte și mai urmează altele care vor fi prezentate. 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că în ultimele 6 luni au fost făcute două angajări 

solicitând să fie spus care este impactul bugetar și cât reprezintă procentual acest lucru în bugetul local. 

Deasemenea dl consilier Mihai Enache solicită să fie prezentat câte achiziții publice au fost făcute 

anul trecut și să fie prezentat un raport de activitate de către dna Negoiescu Denisa.  

Nemai fiind discuții se supune la vot proiectul cu amendamentele aduse și cu 9 voturi pentru (dna 

consilier Maria Toader, dna consilier Carmen Trandafir și dl consilier Mihai Enache nu participă la vot) este 

adoptată HCL nr.8/31.01.2023. 

Se trece la punctul 8 de pe ordinea: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

La acest punct secretarul general al Comunei Bughea de Jos, Biamca State-Golumbeanu se adresează 

domnilor/doamnelor președinți și secretari ai comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local. Dna 

secretar general punctează faptul că avizele și adresele de înaintare, conform OUG 57/2019 privind Codul 

administrativ, se completează în cadrul sedințelor de comisie și este atributul exclusiv al secretarului de 

comisie. Ulterior prin grija președintelui comisie de specialitate acestea trebuie să ajungă la secretarul 

general al UAT înainte de ședința deloberativă. 
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Dl primar prezintă cererea dnei Bădulescu Alina care are nevoie de 4 mp pentru a ridica o cruce de 

piatră.  

Dl consilier Sandu Georgian subliniază că pe data de 4 martie și în ajunul Paștelui va fi spectacol la 

Căminul Cultural 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că propune și un concurs de poezie. 

Secretarul general al comunei Bughea de Jos prezintă solicitarea decontului navetei cadrelor 

didactice din cadrul Școlii gimnaziale Bughea de Jos, solicitare aprobată cu 11 voturi pentru (dna consilier 

Matria Toader nu a participat la vot) 

Dl consilier Bogdan Coman readuce în discuție problema câinilor comunitar solicitând să fie luate 

măsuri în acest sens 

La ședință a participat și dl Rizoiu Gheorghe care i-a invitat pe domnii consilieri într-o plimbare pe 

strada Malu Bisericii, unde sunt și două obiective, Căminul Cultural și Biserica. Dl Rizoiu supliniază faptul 

că starea acelui drum este foarte rea. 

Dl primar răspunde că știe situașia acelei străzi și va încerca remedierea ei 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1915 ,  pentru care am încheiat prezentul 

proces verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                         Secretar general 

        consilier local,              

                 Ion Vlădescu                                                             Bianca State-Golumbeanu 


